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(1) Algemeen beeld

en belastbaarheid

care

VWS: We bespreken met elkaar

ons beeld van de situatie rond

CQOVID 19 in de langdurige zorg,

en de belastbaarheid van de care.

Verwezen wordt naar het

beeld in het Hadk overleg.

ZorgthuisNL: de kerst nadert

en de vraag is hoe de

continuiteit van de zorg is

borgen. Dit vanwege de

richtlijnen voor beperkt
bezoek. Vraag is of er nog iets

in ondersteunende zin is

voorgenomen.

Actiz zegt dat ook de

brancheorgzanisaties hier ook

initiatief in kunnen nemen.

IG] zal proberen met extra

bezoeken het veld een hart

onder de riem te steken.

ZorgthuisNL: In het hadk

overleg is gewezen op de

noodzaak de ziekenhuizen te

ontlasten en is door de NVZ

de verwachting uitgesproken
dat de VVT rek zou hebben.

Actiz geeft aan dit

tegengesproken te hebben.

VWS zal dit intern

bespreken.

(2) communicatie en

doorverwijzing naar

de juiste bron

ZorgthuisNL: - Communicatie is

een aandachtspunt>> we worden

overstroomd met berichten van

niet aangesloten partijen over

afspraken rondom booster

medewerkers (en bewoners).
Waarom worden partijen bij
RIVM/GGD-Ghor en (door VWS?)
verwezen naar de

brancheorganisaties?

Op een vraag van VWS geeft
ZorgthuisNL aan sinds de

zomer niet meer de

communicatie naar de kleine

partijen te kunnen

vormgeven. Om vermijdbare
druk bij ZorgthuisNL te

voorkomen is het wenselijk
dat partijen niet naar

ZorgthuisNL door te verwijzen
met vragen.

VWS geeft aan dat dit in de

regiegroep vaccinatie

zorgverleners is gesproken.
Het RIVM zal zelf partijen
benaderen. Daarnaast is

SoloPartners bereid om

vragen te beantwoorden. Dit

vergt wellicht nog verdere

inregeling.

Actiz wijst erop dat ook

enkele grote zorgaanbieders
geen lid zijn van een

brancheorganisaties. We

moeten nog zeker stellen dat

ook deze zorgaanbieders goed
zijn geinformeerd. Dit wordt

nog apart besproken.

VGN zegt ook door vele

partijen met vragen benaderd

VWS zal RIVM

vragen dit nu snel

in te regelen.



970654

te worden. Dit vergt veel

capaciteit.

(3) Beslisboom ZorgthuisNL: beslisboom

aanpassing door RIVM op

guarantaine regels (o0.a. Gebruik

zelftest)

Navraag leert dat door

tijdgebrek het nog niet is

gelukt dit af te ronden. Het

streven is publicatie deze

week.

ZorgthuisNL zegt dat het

wenselijk is dat de beslisboom

er nu snel is om

onduidelijkheid weg te

nemen. Dit wordt ondersteunt

door partijen. NVAVG zegt
ook dat er vragen over zijn en

dat de beslisboom kan helpen.

(4) taakdelegatie Actiz: Stand van zaken

kamerbrief taakdelegatie/benutten
ruimte IG]

VWS geeft aan dat de stand

van zakenbrief van 14

december hier aandacht aan

wordt gegeven.

VWS zal de informatie bij het

verslag voegen.

(5) Richtlijnen Actiz: Stand van zaken

aanpassing richtlijn zelftesten.

Reeds meegenomen bij 3.

(6) Financién Actiz: Moeizame voortgang
financiéle regelingen

Actiz geeft desgevraagd een

toelichting. Betreft de

afwikkeling 2020, NZa

beleidsregel. Verwachting is

dat er vanavond niet tot een

oplossing gekomen kan

worden. De uitspraak is dat

de verzekeraars doen wat

nodig is, en dan doen zij niet.

Ondertussen doen de

zorgaanbieders wel het werk,
zonder zekerheid over het

geld. Actiz zegt de hulp van

VWS nodig te hebben. De IG]

ondersteunt de oproep van

Actiz om tot een oplossing te

komen.

ZorgthuisNL wijst op de

eerdere herhaaldelijke
oproepen om tot een

oplossing te komen. De

problemen nemen toe.

Actiz zegt dat het schrijnend
is dat de ziekenhuizen wel de

financién 2020 wel op orde is.

(7) Booster

zorgverleners

Actiz: Voortgang vaccinatie

medewerkers.

RIVM is helaas niet aanwezig.

Verenso zegt dat er is

sommige regio’s goed wordt

samengewerkt. Er zijn ook

regio’s waarbij de huisartsen

niet meedoen, waarbij
bedrijfsartsen niet thuis geven

en de druk op de

zorgverleners gelegd door de

zorgaanbieders. Dan worden

de artsen gevraagd om te
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schakelen. Actiz vraagt om

namen en rugnummers als

sprake is van excessen zodat

men in gesprek kan gaan.

Afgesproken wordt om dit in

de wekelijkse overleggen met

RIVM mee te nemen.

Actiz: lukt het om voor de

kerst alle 60plussers te

prikken? VWS zegt dat daarop
wordt gestuurd.

Actiz zegt dat is toegezegd
dat voor de kerst het prikken
van de zorgverleners zou

moeten zijn vormgegeven.

Wenselijk is hierover nu snel

duidelijkheid te krijgen. De

GGDen lijken geen

collectiviteit te vormen.

Enkele grote regio’s zijn
voortvarend aan de slag.
Andere regio’s lopen nog wat

achter.

ZorgthuisNL wijst op het

verschil tussen de regio’s.

V&VN: wijst op de

mogelijkheid om de

ziekenhuizen te vragen te

helpen. VWS zegt dat dit het

beste regionaal opgepakt kan

worden. Dit wordt door Actiz

ondersteunt.

VWS zegt toe om

navraag te doen

naar de

mogelijkeden.

(8) vooruitkijken Actiz: Maatregelen na volgende
week, vooruitblik persconferentie

VWS zegt nog geen

informatie te hebben. Het

OMT komt vrijdag weer bij
elkaar.

(9) Griepvaccin VWS: is er voldoende griepvaccin
beschikbaar?

VWS zegt op een eerdere

vraag geen reactie gehad te

hebben. Er zijn wat vaccins

beschikbaar. ZorgthuisNL en

Actiz zeggen geen zicht te

hebben op tekorten. Er is een

wachtlijst maar die lijkt
wegwerkbaar.

(x) Sluiting Actiz: zegt dat er misschien

richting de kerst een tekort kan

zijn aan zuurstof en vraagt of er

meer informatie over is. VWS zegt
dat het om concentratoren. Ook

andere partijen krijgen geen

signalen over tekorten.

Voorraadagenda
eo Meerkostenregeling (zodra er nieuws over is)
e Bij eenvolgend OMT advies wordt voor dit overleg uitgenodigd
e Actualiseren adreslijst
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